
PROTOKÓŁ  Nr 33/2012
          z posiedzenia  Komisji O światy, Kultury i Zdrowia

 z dnia  2 kwietnia 2012r.

Obecni:

1. Tadeusz Sasin                          - Przewodniczący Komisji
2. Robert Szydlik                         - Zastępca Przewodniczącego
3. Włodzimierz Fydryszek           - Członek Komisji
4. Stefan Mikiciuk          - Członek Komisji
5. Kamil Laskowski          - Członek Komisji

Porządek:

1. Informacja o spotkaniach kulturalno-społeczno-sportowych w okresie od 
20.03.2012r. do 02.04.2012r.

2. Sprawy różne.

Proponowany porządek został przyjęty.

Ad 1.

23.03.2012r. - mecz TKS Bóbr Weterani – Posejdon Warszawa;

25.03.2012r. - mecz TKS Bóbr Seniorzy – Legionovia;

25.03.2012r. - Liga Bobra;

30.03.2012r. - mecz TKS Bóbr Weterani – MOSiR Ząbki;

30.03.2012r. -  spotkanie grupy członkowskiej SK Banku'u;

30.03.2012r. - spotkanie organizacyjne komitetu obchodów 150-lecia Drogi 
Żelaznej Petersburg - Warszawa;

30.03.2012r. - droga krzyżowa ulicami miast;

31.03.2012r. - mecz TKS Bóbr Seniorzy – PKS Radość;

31.03.2012r. - mecz TKS Bóbr Trampkarze'98 – Zwar Międzylesie;

01.04.2012r. - Liga Bobra.

Ad 2.

Radny Stefan Mikiciuk poinformował, iż Chór Lux Mea przygotowuje się do 
uroczystości związanych z obchodami kolejnej rocznicy śmierci Papieża Jana 
Pawła II, następnie po Mszy chór będzie brał udział w projekcie muzyczno-
iluminacyjnym.

Radny Fydryszek zapytał, czy któryś z członków Komisji posiada informacje na 
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temat  rozstrzygnięcia konkursu dla organizacji pozarządowych.

Radny Tadeusz Sasin poinformował, że odbyło się już rozstrzygnięcie ww 
konkursu, jednakże w chwili obecnej musi się ono uprawomocnić (14dni). 

Przewodniczący Komisji zaprosił wszystkich na II wystawę dotyczącą 150 
rocznicy Drogi Żelaznej Petersburg-Warszawa, której otwarcie odbędzie się 
11.04.2012r. w muzeum TPZT.

Radny Tadeusz Sasin wraz z radnym Włodzimierzem Fydryszkiem powrócili do 
zapytania mieszkańca miasta  odnośnie możliwości kupna od gminy działki, 
która sąsiaduje z jego posesją. Radni uważają, że po konsultacji z pracownikiem 
urzędu do spraw drogownictwa i po odbytej wizji lokalnej w terenie stoją na 
stanowisku, żeby obecny stan rzeczy został bez zmian (nie są za tym, aby 
sprzedać tę gminną działkę). Panowie radni uważają, że teren gminny w pasie 
tej drogi powinien być uporządkowany i pod stałym nadzorem ZGKiM, jeśli 
chodzi o czystość. 

Następne posiedzenie komisji zostało ustalone na dzień  20 kwietnia 2012r.  

o godz. 14.00.

Na tym protokół zakończono.

Przewodniczący Komisji

Tadeusz Sasin

1. Dokument utworzony przez: Karolina Gajcy

2. Data utworzenia dokumentu: 17.04.2012r.
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